



## Die Schwedische Convention 2015

### Swedish Convention 2015

#### Tommi Rönholm, Buffalo Squares

#### Squaredancing for young people only??

Well of course not! Square dance is for everybody, in every age category and of all nationalities. We need to engage in the promotion of our beloved leisure activity and together share the joy of dancing every time we step up on the dance floor!

#### Swedish Convention 2015

Many years ago some Swedish dancers talked about that they were missing a national club for younger dancers inside the Swedish Association of American Square dance Clubs. They started it and it has become bigger and better known for every year since the start in 1994.

In June 2014, exactly 20 years after the club was founded, we in Buffalo Squares got the big pleasure to announce, that we are going to arrange the Swedish National Square Dance Convention of 2015. In Jönköping we will arrange a three-day long dance festival filled up with dance joy, playfulness and fellowship. 6 young professional callers have been hired from all over the world to engage you in fantastic dancing.

Although the weekend will have a young and modern appearance, we assure you that everyone from kids to elders and Basic as well as Challenge dancers are all very welcome! We are hoping for this to be the biggest national convention in Sweden in many years! But only you can make it happen! Please signup and be a part of it!

#### Square Dance nur für junge Leute?

Natürlich nicht! Square Dance ist für alle da, für jedes Alter und für alle Nationen. Wir müssen uns engagieren für die Förderung unseres geliebten Hobbies und den Spaß am Tanzen miteinander teilen, immer dann, wenn wir uns auf die Tanzfläche begeben.

#### Die Schwedische Convention 2015

Vor vielen Jahren haben die schwedischen Tänzer festgestellt, dass sie einen nationalen Club für junge Tänzer innerhalb der Swedish Association of American Square dance Clubs vermissten. Dann haben sie den gegründet und er wurde seit dem Start 1994 in jedem Jahr größer und auch besser bekannt.

Im Jahr 2014, genau 20 Jahre nach der Clubgründung, haben wir von den Buffalo Squares die Freude gehabt ankündigen zu können, dass wir die schwedische National Square Dance Convention 2015 arrangieren würden. In Jönköping werden wir ein 3-tägiges Tanzfestival veranstalten, angefüllt mit Tanzfreude, Munterkeit und Gemeinschaftssinn. Wir haben sechs junge professionelle Caller aus der ganzen Welt engagiert damit Ihr phantastisch tanzen könnt.

Obwohl das Wochenende ein junges und modernes Erscheinungsbild bieten wird, versichern wir Euch, dass jeder, vom Kind und Jugendlichen bis zu den Älteren, und Basic- genauso wie Challenge Tänzer hochwillkommen sind. Und wir hoffen, dass es die größte National Convention in Schweden seit vielen Jahren werden wird. Aber wir brauchen Euch damit das klappt! Bitte registriert Euch und werdet Teil des Ganzen.

## IKAST July 2014

At the Euro convention in July 2014 we had a promotion table and people from all over Europe visited us and we are very pleased for your support, encouragement and nice words and we really hope that we in next year can fulfil all your wishes for a fantastic dance festival!

We love to share the cute picture with the next generation Square dancers, that helped promote our convention at the festival in Ikast.

Thank you Heden Square dancers and DAASDC for a marvellous show and we love to visit you again.

## Use our hashtag #SWESDC2015

Social networking is a big deal in the Squaredancing community all over the world. Through this message we hope that you can help us spread the world all over the internet. We have also recently introduced a hashtag # that we kindly ask you to use when you update, tweet or post instagram-pictures related to our Convention in 2015 and Square Dance in general.



If you want more information about young people dancing in Sweden please visit

[www.buffalosquares.se](http://www.buffalosquares.se) or in Germany [www.lionsquares.de](http://www.lionsquares.de).

For signups to Swedish Convention

## IKAST Juli 2014

Bei der European Convention im Juli 2014 hatten wir einen Werbestand, den Leute aus ganz Europa besucht haben. Wir haben uns sehr gefreut über Eure Unterstützung, Euer Engagement und Eure freundlichen Worte und wir hoffen wirklich, dass wir im nächsten Jahr all Eure guten Wünsche für ein fantastisches Tanzfestival erfüllen können.

Diese reizende Vorstellung würden wir gerne teilen mit den Square Tänzern der nächsten Generation, die dabei halfen unsere Convention auf dem Festival in Ikast vorzustellen.



Dank an die Heden Square Dancers und die DAASDC für eine wunderbare Show und wir würden Euch gerne wieder besuchen.

## Verwendet unseren hashtag

### #SWESDC2015

Social networking ist eine große Sache in der weltweiten Gemeinschaft der Square Tänzer. Wir hoffen, dass Ihr uns helfen könnt, unser Anliegen in der ganzen Welt über das Internet zu verbreiten. Neulich haben wir einen hashtag # eingeführt und wir bitten Euch diesen zu verwenden, wenn ihr updates, tweets oder Instagram Bilder postet, die sich auf unsere Convention 2015 oder Square Dance im Allgemeinen beziehen.

Für weitere Informationen über Jugendtanz in Schweden besucht bitte [www.buffalosquares.se](http://www.buffalosquares.se) oder in Deutsch-

2015 please visit  
www.convention2015.se. The website  
is also available in English and Ger-  
man through the language button in  
the menu.

Latest information also on Facebook  
at

www.facebook.com/convention2015

We wish to welcome you all to  
Jönköping in may 2015!

land www.lionsquares.de

Die Registration für die schwedische Con-  
vention 2015 findet Ihr auf

www.convention2015.se Diese Webseite  
gibt es auf Englisch und Deutsch.

Letzte Informationen auch auf Facebook  
unter www.facebook.com/convention2015

Wir möchten Euch alle im Mai 2015 in Jön-  
köping begrüßen!

Übers.: Klaus Rohrbach

## FRIENDSHIP BADGES (09.10.2014)

### **GREEN & BEIGE (for 500 clubs) in 8 Ländern/countries**

Flohrschütz Beate The Sputniks  
Flohrschütz Peter The Sputniks

### **BLACK & GOLD (for 104 clubs) in 5 Ländern/countries**

Ursula Verdion Kut Up's Karlsruhe  
Katrin Schenker Munich-NinePins e.V.  
Peter Burg Rhine-Mosel- Squeezers  
Rudolf Luxem Rhine-Mosel- Squeezers  
Ute Luxem Rhine-Mosel- Squeezers  
Jens-Erik Paul SD4fun Travellers  
Christine Meckbach Square Breakers Recklinghausen e.V.  
Roland Fischer The Diggers  
Karin Andräß Witches & Wizards SDC Rodgau e.V.

### **BLACK & SILVER (for 52 clubs) in 3 Ländern/countries**

Jens Badstübner Bamberg Cornhusker SDC  
Arno Groß Bonn Square Dance Group  
Elke Groß Bonn Square Dance Group  
Emma Sorg Coconuts SDC Leinzell e.V.  
Monika Schmidt Crossing Swords Solingen e.V.  
Thomas Hünnebeck Crossing Swords Solingen e.V.  
Gisela Neitzel Dynamite Devils Berlin SDC  
Manfred Neitzel Dynamite Devils Berlin SDC  
Andreas Germann Highland Dragons e.V.  
Braun Hanka Kut Up's Karlsruhe  
Braun Joachim Kut Up's Karlsruhe  
Klöffel Rosemarie Magic Dragon Dancers  
Alexa Fleischer Twirling Bells e.V.

### **WHITE & GOLD (for 26 clubs)**

Linda Badstübner Bamberg Cornhusker SDC  
Brigite Fritsche Beaux & Belles SDC e.V. Frankfurt a.M.  
Iris Dünwald Mosel Valley Dancers e.V.  
Uwe Bredehorn Mosel Valley Dancers e.V.  
Sandra Duschinger Munich Swinging Bells  
Martin Duschinger Munich Swinging Bells  
Michael Pöhlmann Westwood Wheelers Augsburg

